Титульний аркуш

30.09.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
3	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Директор				Овчарук Володимир Петрович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Приватне акцiонерне товариство "Миколаївське" (00854920)
за 2023 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення наглядової ради емітента від 01.09.2025, рiшення Наглядової Ради про затвердження рiчного звiту за 2023
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	nikolaevskoe.pat.ua	30.09.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Рiчна iнформацiя розкривається вiдповiдно до вимог "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами", затвердженого Рiшенням НКЦПФР №608 вiд 06.06.2023р.
- Iнформацiя щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається забезпечення" не надається, тому що рiчний звiт не подається особою, яка надає забезпечення.
 - "Iнформацiя щодо всiх осiб, якi на дають забезпечення за його зобов'язаннями" не надається, тому що рiчний звiт не подається особою, яка надає забезпечення.
 - "Iнформацiя про рейтингове агентство" не надається, тому що згiдно з законодавством України Товариство та цiннi папери, випущенi їм, не потребують визначення рейтингової оцiнки
. - "Iнформацiя про штрафнi санкцiї щодо особи" не надається, тому що штрафнi санкцiї в розмiрi, який перевищує 1000 грн., до Товариства не застосовувались.
 - "Iнформацiя щодо корпоративного секретаря" не надається, тому що корпоративний секретар не призначався.
- "Iнформацiя щодо органiзацiйної структури" вiдсутня
- "Iнформацiя щодо отриманих особою лiцензiй" - не заповнюється, тому що лiцензiї не отримувались.
- "Iнформацiя про зобов'язання емiтента по кредитам банкiв" не надається, тому що особа не має зобов'язань по кредитам банкiв.
 - "Iнформацiя про зобов'язання за облiгацiями" не надається, тому що особа не має зобов'язань за облiгацiями.
 - "Iнформацiя за iншими цiнними паперами" не надається, тому що особа не має зобов'язань за похiдними та iншими цiнними паперами.
 - "Iнформацiя про зобов'язання за сертифiкатами ФОН" не надається, тому що особа не має зобов'язань за сертифiкатами ФОН.
 - "Iнформацiя про зобов'язання за векселями" не надається, тому що особа не має зобов'язань за векселями.
 - "Iнформацiя про зобов'язання за iпотечними цiнними паперами" не надається, тому що особа не має зообов'язань за iпотечними цiнними паперами.
 - "Iнформацiя про зобов'язання за фiнансовими iнвестицiями в корпоративнi права" не надається, тому що особа не має зобов'язань за фiнансовими iнвестицiями в корпоративнi права.
 - "Iнформацiя про фiнансову допомогу на зворотнiй основi" не надається, тому що у особи немає зобов'язань щодо фiнансової допомоги на зворотнiй основi.
 - "Iнформацiя про участь в iнших юридичних особах" не надається, тому що Товариство не володiє часткою у iнших юридичних особах у розмiрi 5% i бiльше.
 - "Iнформацiя про вiдокремленi пiдроздiли" не надається, тому що у Товариства вiдокремленi пiдроздiли вiдсутнi.
 - Вiдомостi щодо розмiщення на власному веб-сайтi Товариства "Iнформацiя про змiну прав на акцiї" не надається, тому що у звiтному роцi не вiдбувалось:
 а) змiни акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй;
 б) змiни осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй; 
в) змiни осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов'язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства, у разi, якщо сумарна кiлькiсть прав за такими акцiями стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй. 
- "Iнформацiя про облiгацiї" не надається, тому що зазначенi цiннi папери Товариством не випускались.
 - Iнформацiя про iншi цiннi папери" не надається, тому що зазначенi цiннi папери Товариством не випускались.
 - Iнформацiя про деривативнi цiннi папери" не надається, тому що зазначенi цiннi папери Товариством не випускались.
 - "Iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв" не надається, тому що зазначенi цiннi папери Товариством не випускались.
 - "Звiт про стан об'єкта нерухомостi " не надається, тому що Товариство не здiйснювало емiсiю цiльових корпоративних облiгацiй, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва).
 - "Iнформацiя про придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду" не надається, тому що Товариство власнi акцiї не викупало. 
- "Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв особи цiнних паперiв (крiм акцiй) такої особи" не надається, тому що зазначенi цiннi папери Товариством не випускались.
- "Вiдомостi про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй" не надається, тому що таких змiн не вiдбувалось.
 - "Вiдомостi про змiну осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй" не надається, тому що таких змiн не вiдбувалось. "
- Вiдомостi про змiну осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов'язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства, у разi, якщо сумарна кiлькiсть прав за такими акцiями стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй" не надається, тому що таких змiн не вiдбувалось.
 - "Вiдомостi про осiб, якi входять до ланцюга володiння корпоративними правами юридичної особи, через яких особа здiйснює розпорядження акцiями" не надається, тому що таких осiб немає
. - "Iнформацiя про аудиторський звiт" не надається, тому що аудит фiнансової звiтностi за звiтний рiк не проводився.
 - "Iнформацiя про прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв" не надається, тому що для ПрАТ дана iнформацiя не є обов'язковою.
 - "Iнформацiя про вчинення значних правочинiв" не надається, тому що значнi правочини не укладались. - "Iнформацiя про вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть" не надається, тому що для ПрАТ дана iнформацiя не є обов'язковою.
 - "Звiт про платежi на користь держави" не надається, тому що Товариство не складає таку форму звiтностi (Товариство не є суб'єктом господарювання, який здiйснює дiяльнiсть у видобувних галузях, вiдповiдно до Закону України "Про забезпечення прозоростi у видобувних галузях", а також пiдприємством, що здiйснює заготiвлю деревини i при цьому станове суспiльний iнтерес).
 - "Iнформацiя про кодекс корпоративного управлiння, яким керується особа" не надається, тому що особа не приймала рiшення, не затверджувала та не керується iншим кодексом корпоративного управлiння.
 - "Iнформацiя щодо Ради директорiв" в роздiлi корпоративного управлiння не надається, тому що особа має дворiвневу структуру управлiння.
 - "Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй та загальний опис прийнятих на таких зборах рiшень" не надається тому що Товариство не є емiтентом облiгацiй. 
-"Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Система контролю i стандарти етики -вiдсутнi тому що вiдсутнi конфлiкти iнтересiв.
-" iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Оцiнка корпоративного управлiння - вiдсутня з причин непередбачення вимог законодавства.
-"опис основних характеристик систем внутрiшнього контролю особи, а також перелiк структурних пiдроздiлiв особи, якi здiйснюють ключовi роботи щодо здiйснення внутрiшнього контролю - вiдсутнi, з причини швiдкостi реагування ключових посадових осiб товариства.
- "Iнформацiя про корпоративного секретаря, а також звiт щодо результатiв його дiяльностi" не надається, тому що Корпоративний секретар не призначався.
 - Особа не приймала внутрiшнього документу, який визначає полiтику щодо розкриття iнформацiї особою.
 - Iнформацiя про радника з корпоративних прав не надається тому, що радник не призначався.
 - Думка суб'єкта аудиторської дiяльностi щодо iнформацi Звiту про корпоративне управлiння, зазначеної в пунктах 5-9 статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та iнформацiї, зазначеної в пунктах 1-4 вищевказаної статтi Закону не надається, тому що Товариство є приватним акцiонерним товариством та не становить суспiльний iнтерес. Тому думка аудитора щодо даної iнформацiї не застосовується вiдповiдно до останнього абзацу частини 3 Ст. 127 ЗУ "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки".
 - "Iнформацiя, передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг" не надається, тому що Товариство не є фiнансовою установою.
 - "Iнформацiя про наявнiсть в структурi власностi емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику" не надається, тому що зазначенi особи вiдсутнi.
 - "Iнформацiя про наявнiсть в структурi власностi Товариства фiзичних осiб, постiйним мiсцем проживання яких є iноземнi держави зони ризику" не надається, тому що зазначенi особи вiдсутнi.
 - "Iнформацiя про наявнiсть в структурi власностi емiтента юридичних осiб мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику" не надається, тому що зазначенi особи вiдсутнi.
 - "Iнформацiя про перелiк засновникiв, акцiонерiв, учасникiв, що вiдноситься до iнформацiї щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику" не надається, тому що зазначенi особи вiдсутнi.
 - "Iнформацiя про наявнiсть в органах управлiння емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику" не надається, тому що зазначенi особи вiдсутнi.
 - "Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з контрагентами держави зони ризику або контрагентами, якi контролюються державою зони ризику" не надається, тому що зазначенi особи вiдсутнi. 
- "Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв - фiзичних осiб" не надається, тому що зазначенi особи вiдсутнi.
 - "Iнформацiя щодо розташування дочiрнiх компанiй/пiдприємств, фiлiй, представництв та/або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента на територiї держави зони ризику" не надається, тому що зазначенi пiдроздiли вiдсутнi.
 - "Iнформацiя про наявнiсть юридичних осiб засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами (особи, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику" не надається, тому що зазначенi особи вiдсутнi.
 - "Iнформацiя про наявнiсть у емiтента корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику" не надається, тому що зазначенi особи вiдсутнi.
 - "Iнформацiя про наявнiсть у емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику" не надається, тому що зазначенi особи вiдсутнi.
 - "Iнформацiя про корпоративнi / акцiонернi) договори, укладенi акцiонерами (учасниками) особи, яка наявна в особи" не надається тому, що в особи вiдсутня iнформацiя про вiщезазначенi договори
. - "Iнформацiя про будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом" не надається, тому що у Товариства вiдсутня iнформацiя про такi договори/правочини.
 - "Iнформацiя про винагороду або ж компенсацiї, якi мають бути виплаченi у разi звiльнення" не надається, тому що такi винагороди або ж компенсацiї не передбаченi.
- "Iнформацiя про суми перерахованих/вiдправлених дивiдендiв на вiдповiдну дату у звiтному роцi" не надається, тому що дивiденди не нараховувались та не виплачувались.
 - "Iнформацiя про змiну прав власникiв депозитарних розписок за такими деривативними цiнними паперами у зв'язку зi змiною прав за акцiями, що є базовим активом таких деривативних цiнних паперiв" не надається, тому що e особи немає власникiв депозитарних розписок за деривативними цiнними паперами.
 - "Iнформацiя про випуски iпотечних облiгацiй" не надається тому, що Емiтент iпотечнi облiгацiї не випускав.
 - "Iнформацiя про випуски сертифiкатiв ФОН" не надається тому, що Емiтент сертифiкати ФОН не випускав.
 - "Рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв" не надається, тому що поручитель (страховик/гарант), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв вiдсутнiй.
 - У зв'язку з тим, що поле "Дата" не передбачає вiдсутнiсть запису, то у разi, якщо подiя не вiдбувалась, це поле заповнено датою, що є неймовiрною для таких подiй, а саме: 01.01.1999. - Незаповненнi графи звiту емiтента вважати такими, що мають "нульове" значення, або свiдчать про вiдсутнiсть подiї.
-"Iнформацiя щодо будь-яких обмежень прав участi та голосування акцiонерiв на загальних зборах особа - вiдсутня
-"Iнформацiя про винагороду членiв виконавчого органу або ради особи - вiдсутня та не оприлюднюється
-"Iнформацiя про полiтику розкриття iнформацiї особою не розкривається тому що Товариство користується нормами чинного законодавства.

Iнша iнформацiя, передбачена для розкриття, вiдсутня.

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
2) звіт про сталий розвиток

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Миколаївське"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "Миколаївське"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	00854920	
4	Дата державної реєстрації	16.02.2000	
5	Місцезнаходження	25006, Україна, Кіровоградська обл., м. Кропивницький, вулиця Шевченка, будинок 6/2	
6	Адреса для листування	25006, Україна, Кiровоградська обл., м. Кропивницький, вулиця Шевченка, будинок 6/2	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
	Середнє
V	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	v.tkachenko@iandugroup.com	
11	Адреса вебсайту	http://nikolaevskoe.pat.ua	
12	Номер телефону	+380507260484	
13	Статутний капітал, грн	1683236	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	7	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	455,7	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	01.11 - Вирощування зернових культур (крiм рису), бобових культур i насiння олiйних культур
01.61 - Допомiжна дiяльнiсть у рослинництвi	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14361575	
	IBAN	UA473006140000026008500095883	
	Валюта рахунку	гривня	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14361575	
	IBAN	UA573006140000026003500161154	
	Валюта рахунку	ДОЛАР США	
3	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	ФIЛIЯ МИКОЛАЇВСЬКЕ ОБЛАС АТ ОЩАД М.МИКОЛАЇВ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	9326464	
	IBAN	UA903264610000026001070085628	
	Валюта рахунку	гривня	
4	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Казначейство України(ел. адм. подат.)	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	37567646	
	IBAN	UA298999980385169000000232490	
	Валюта рахунку	гривня	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	 Наглядова Рада	З особи 	Голова наглядової ради - Тарасов Сергiй Дмитрович
Член наглядової ради - Акiмов Микола Миколайович
Член наглядової ради -Якуб Лариса Олександрiвна
	
2	Директор	Одноосiбний виконавчий орган - Директор	Директор - Овчарук Володимир Петрович	
3	Загальнi збори акцiонерiв	100 акцiонерiв згiдно з реєстром власникiв iменних цiнних паперiв.	Акцiонери - фiзичнi та юридичнi особи,
згiдно з реєстром власникiв iменних цiнних паперiв.

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова Наглядової ради	Тарасов Сергiй Дмитрович			1961	вища	31	ПрАТ "Миколаївське"
00854920
Голова Наглядової ради	29.09.2020
3	Ні	
2	Член наглядової ради	Акiмов Микола Миколайович			1975	вища	30	ПРАТ "Миколаївське" 
00854920
член наглядової ради	29.09.2020
3	Ні	
3	Член Наглядової ради	Якуб Лариса Олександрiвна			1972	вища	25	ПрАТ "Миколаївське"
00854920
бухгалтер	29.09.2020
3	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Директор	Овчарук Володимир Петрович			1971	вища	21	ПрАТ Миколаївське, ТОВ "ПРАТ Миколаївське
00854920, 40096395
директор, заступник директора	04.05.2020
до переобрання	Ні	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Ревiзор	Кєвлiч Олена Геннадiєвна			1971	вища	22	ТОВ "АГРОСПЕЦСЕРВIС"
23693922
бухгалтер	29.09.2020
до переобрання	Ні	
2	Головний бухгалтер	Ткаченко Валентина Миколаївна			1960	вища	21	ПРАТ "Миколаївське" 
00854920

Головний бухгалтер
	22.06.2021
до переобрання	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Директор	Овчарук Володимир Петрович			0	0	0	0	
2	Голова Наглядової ради	Тарасов Сергiй Дмитрович			154 247	9,1637	154 247	0	
3	Член наглядової ради	Акiмов Микола Миколайович			0	0	0	0	
4	Член Наглядової ради	Якуб Лариса Олександрiвна			0	0	0	0	
5	Ревiзор	Кєвлiч Олена Геннадiєвна			0	0	0	0	
6	Головний бухгалтер	Ткаченко Валентина Миколаївна			0	0	0	0	

Організаційна структура
https://nikolaevskoe.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv?doc=118477

3. Структура власності
https://nikolaevskoe.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv?doc=117650

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання.
Емiтент не належить до будь-яких об'єднань пiдприємств.

2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi.
Емiтент не проводить спiльну дiяльнiсть з iншими органiзацiями.

3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо).
Облiкова полiтика Товариства - це сукупнiсть визначених у межах законодавства України принципiв, методiв i процедур, що використовуються для органiзацiї бухгалтерського облiку, складання та подання фiнансової звiтностi. Товариством затверджено Положення про внутрiшню облiкову полiтику, яке розроблено у вiдповiдностi iз законодавством України, та грунтується зокрема на НП(С)БО.
Метод нарахування амортизацiї.
Залишкова вартiсть, строки корисного використання i методи нарахування амортизацiї активiв аналiзуються наприкiнцi кожного звiтного року i коригуються в разi необхiдностi.
Амортизацiя основних засобiв розраховується прямолiнiйним методом протягом корисного строку використання активу
Амортизацiя основних засобiв розраховується з урахуванням таких термiнiв корисного використання активiв, якi базуються на бiзнес-планах керiвництва та операцiйних оцiнках:

Групи	Мiнiмально допустимi строки корисного використання, рокiв
група 1 - земельнi дiлянки	-
група 2 - капiтальнi витрати на полiпшення земель, не пов'язанi з будiвництвом	15
група 3 - будiвлi	20
споруди	15
передавальнi пристрої	10
група 4 - машини та обладнання	5
З них:	
електронно-обчислювальнi машини, iншi машини для автоматичного оброблення iнформацiї, пов'язанi з ними засоби зчитування або друку iнформацiї, пов'язанi з ними комп'ютернi програми (крiм програм, витрати на придбання яких визнаються роялтi, та/або програм, якi визнаються нематерiальним активом), iншi iнформацiйнi системи, комутатори, маршрутизатори, модулi, модеми, джерела безперебiйного живлення та засоби їх пiдключення до телекомунiкацiйних мереж, телефони (в тому числi стiльниковi), мiкрофони i рацiї, вартiсть яких перевищує 20000 гривень	2
група 5 - транспортнi засоби	5
група 6 - iнструменти, прилади, iнвентар, меблi	4
група 7 - тварини	6
група 8 - багаторiчнi насадження	10
група 9 - iншi основнi засоби	12
група 10 - бiблiотечнi фонди, збереження Нацiонального архiвного фонду України	-
група 11 - малоцiннi необоротнi матерiальнi активи	-
група 12 - тимчасовi (нетитульнi) споруди	5
група 13 - природнi ресурси	-
група 14 - iнвентарна тара	6
група 15 - предмети прокату	5
група 16 - довгостроковi бiологiчнi активи	7

Метод оцiнки вартостi запасiв.
Запаси товарно-матерiальних цiнностей Товариства визнаються, оцiнюються i облiковуються згiдно з НП(С)БО 9 "Запаси". Одиницею запасiв є кожне найменування цiнностей, яке оприбутковується за цiною придбання. Облiк запасiв Товариства ведеться в кiлькiсному та сумарному вимiрi за найменуваннями запасiв та в розрiзi матерiально вiдповiдальних осiб, на рахунку 20 "Матерiали".
Класифiкацiя запасiв:
Запаси /Рахунок
Матерiали - 201
Паливо - 203
Запаснi частини - 207
Матерiали сiльськогосподарського призначення - 208
Iншi матерiали - 209
Списання запасiв проводиться методом "перше надходження - перший вiдпуск" (ФIФО). Пiдприємство застосовує однаковi формули оцiнки для всiх запасiв, подiбних за характером та їх використання.
Списання запасiв  проводити з оформленням вiдповiдного наказу, кошторису, акту на
списання. На дату балансу, запаси оцiнюються за собiвартiстю. 

4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi.
За оцiнками фахiвцiв емiтента, робочого капiталу достатньо для поточних потреб, поточна лiквiднiсть дозволяє виконувати всi наявнi зобов'язання емiтента.

5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк.
Iнформацiя, передбачена пунктом 5 не зазначається, якщо законом така iнформацiя визнана iнформацiєю з обмеженим доступом. 

6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи:
1) опис продуктiв (товарiв та/або послуг), якi виробляє/надає особа:
Вiдповiдно до основного виду дiяльностi -  товариство займається вирощування сiльськогосподарської продукцiї
2) обсяги виробництва (у натуральному та грошовому виразi):
Обсяг зiбраної у фiзичнiй вазi продукцiї в натуральному виразi (пшениця) - 84,5 т
     Обсяг зiбраної продукцiї в грошовому виразi (пшениця)  - 1 475 321,92 грн.
3) середньореалiзацiйнi цiни продуктiв;
середньореалiзацiйна цiна пшеницi  5614грн., без урахування ПДВ.
4) загальна сума виручки;
Загальна сума виручки вiд реалiзацiї власновирощеної продукцiї складає -  528 448 грн.
5) загальна сума експорту, частка експорту в загальному обсязi продажiв;
Експортнi поставки у 2023 р. не здiйснювалися.
6) залежнiсть вiд сезонних змiн;
Товариство має виражену сезоннiсть, яка впливає на всi аспекти дiяльностi - вiд виробництва до фiнансових показникiв. Сезоннiсть є ключовим фактором, який вимагає ретельного планування та управлiння для забезпечення стабiльної дiяльностi та фiнансової стiйкостi агропiдприємства. 
7) основнi клiєнти (бiльше 5 % у загальнiй сумi виручки):
У 2023 р. покупцем продукцiї було ТОВ "ПРАТ Миколаївське".
8) ринки збуту та країни, в яких особою здiйснюється дiяльнiсть:
Ринок збуту продукцiї - внутрiшнiй ринок України.
9) канали збуту:
Основний канал збуту - агентська мережа.

10) основнi постачальники та види товарiв та/або послуг, якi вони постачають/надають особi, країни з яких здiйснюється постачання/надання товарiв/послуг;
Основними постачальниками товарiв/робiт , послуг є українськi постачальники (насiння, засоби захисту рослин, добрива, послуги по обробiтку сiльськогосподарських угiдь, електроенергiя, телекомунiкацiї, програмне забезпечення).

11) особливостi стану розвитку галузi, в якiй здiйснює дiяльнiсть особа;
Особливостi стану розвитку галузi рослинництва включають високу залежнiсть вiд природно-клiматичних умов, необхiднiсть впровадження iнтенсивних технологiй для пiдвищення ефективностi, важливу роль у забезпеченнi продовольчої безпеки та сировиною для iнших галузей, а також вплив бiологiчних, економiчних i соцiальних факторiв на розмiщення та спецiалiзацiю виробництва. 

12) опис технологiй, якi використовує особа у своїй дiяльностi;
Товариство при вирощуваннi сiльськогосподарських культур використовує рiзноманiтнi технологiї, вiд традицiйних до високотехнологiчних, що включають: застосування агротехнiчних методiв (обробiток грунту, сiвозмiна, удобрення, захист рослин), використання сучасної технiки (трактори, комбайни, с/г обладнання), iнновацiйних технологiй (точне землеробство, GPS-навiгацiя, використання датчикiв), для пiдвищення врожайностi та ефективностi виробництва.
13) мiсце особи на ринку, на якому вона здiйснює дiяльнiсть;
Товариство займає одне з ключових мiсць в рослинництвi на ринку, оскiльки є виробником сировини для переробної промисловостi та споживчого ринку, джерелом наповнення нацiонального експорту та створення робочих мiсць. Дiяльнiсть товариство залежить вiд природних умов i є складовою комплексного агропромислового сектору, який забезпечує продовольчу безпеку країни. Товариство вирощує сiльськогосподарськi культури, якi є сировиною для харчової промисловостi, iнших галузей та кiнцевого споживача. 

14) рiвень конкуренцiя в галузi, основнi конкуренти особи;
	Зростання конкуренцiї вiдчутно особливо на тлi євроiнтеграцiї та присутностi на ринку iноземних виробникiв. Високий рiвень конкуренцiї зумовлено великою кiлькiстю як великих, так i дрiбних виробникiв, а також конкуренцiєю за доступ до ресурсiв, iнновацiйних технологiй та вигiдних умов продажу. 

15) перспективнi плани розвитку особи;
Перспективнi плани розвитку товариства включають стратегiю розвитку, спрямовану на збiльшення ефективностi виробництва та прибутковостi. Основнi напрямки розвитку передбачають: розширення асортименту продукцiї, оптимiзацiю виробничих процесiв за допомогою сучасних технологiй, збiльшення площ пiд посiв, розширення ринкiв збуту та розвиток персоналу. 

7. У разi якщо, особа є фiнансовою установою, то вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду), 4, 11-15.
Емiтент не є фiнансовою установою

8. Опис ризикiв, якi притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.
Ризики сiльськогосподарських пiдприємств включають природнi (погоднi умови), виробничi (технiчнi збої), ринковi (цiни), полiтичнi та соцiальнi (нестабiльнiсть) фактори. Для управлiння цими ризиками застосовують стратегiї мiнiмiзацiї збиткiв, такi як диверсифiкацiя, страхування, запобiгання втратам та передача вiдповiдальностi. Особистi заходи щодо зменшення впливу ризикiв включають накопичення знань про стан ринку та технологiї, створення резервних фондiв, пiдвищення квалiфiкацiї та пошук надiйних партнерiв. 

Основнi ризики сiльськогосподарських пiдприємств: 
-	Природнi ризики: 
Пов'язанi з погодними умовами, шкiдниками, хворобами рослин , що можуть призвести до втрати врожаю;
-	Виробничi ризики: 
Технiчнi неполадки обладнання, низька якiсть посiвного матерiалу, помилки в управлiннi процесами.
-	Ринковi ризики: 
Коливання цiн на сiльськогосподарську продукцiю, змiна попиту, поява нових конкурентiв, затримки з виплатами вiд покупцiв.
-	Полiтичнi ризики: 
Змiна законодавства, державнi регуляцiї, полiтична нестабiльнiсть, що впливають на дiяльнiсть пiдприємства.
-	Фiнансовi ризики: 
Доступнiсть кредитiв,  iнфляцiя, нездатнiсть покрити витрати.
-	Правовi ризики: 
Змiна податкового законодавства, судовi спори, змiни у земельному законодавствi.

Пiдходи до управлiння ризиками:

-	Iдентифiкацiя ризикiв: 
Виявлення потенцiйних джерел небезпеки та їх аналiз. 
-	Оцiнка ризикiв: 
Визначення ймовiрностi виникнення та потенцiйних наслiдкiв кожного ризику. 
-	Мiнiмiзацiя ризикiв : 
Застосування заходiв для зниження ймовiрностi настання ризику або зменшення його наслiдкiв.
-	Передача ризикiв: 
Перекладання вiдповiдальностi за наслiдки ризику на третю сторону, наприклад, через страхування або контракти. 
-	Ухиляння вiд ризику: 
Вiдмова вiд дiяльностi, яка пов'язана з високими ризиками.
-	Диверсифiкацiя: 
Розподiл ресурсiв на вирощування рiзних культур, щоб зменшити залежнiсть вiд одного ризику.

Заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв: 

-	Накопичення знань: 
Постiйне вивчення ринкової ситуацiї, нових технологiй, погодних прогнозiв для прийняття обгрунтованих рiшень.
-	Створення резервiв: 
Формування фiнансових резервiв для покриття непередбачених витрат або збиткiв.
-	Пiдвищення квалiфiкацiї: 
Постiйне навчання та розвиток навичок персоналу для уникнення помилок у виробничих процесах.
-	Пошук надiйних партнерiв: 
Встановлення дiлових зв'язкiв з перевiреними постачальниками, дистриб'юторами, консультантами.
-	Диверсифiкацiя дiяльностi: 
Розширення вирощування рiзних культур, щоб зменшити залежнiсть вiд одного виду сiльськогосподарської продукцiї.
-	Страхування: 
Укладання договорiв страхування врожаю, технiки, обладнання для компенсацiї можливих втрат.

9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому).
Стратегiя сiльськогосподарського пiдприємства на найближчий рiк повинна бути зосереджена на iнтенсифiкацiї виробництва, модернiзацiї обладнання, оптимiзацiї витрат та розширеннi ринкiв збуту для покращення фiнансового стану. Ключовими факторами, що впливатимуть на дiяльнiсть, є природно-клiматичнi умови, доступ до земельних ресурсiв, цiнова полiтика, державна пiдтримка, технологiчнi iнновацiї та загальна економiчна стабiльнiсть. 

1.	Розширення виробництва та реконструкцiя: 

-	Iнтенсифiкацiя 
шляхом впровадження сучасних агротехнологiй, якi дозволяють пiдвищити врожайнiсть та ефективнiсть використання ресурсiв.
-	Реконструкцiя та модернiзацiя 
технiки та iнфраструктури для зниження собiвартостi продукцiї та пiдвищення якостi.
-	Диверсифiкацiя 
виробничої дiяльностi (наприклад, створення переробних потужностей) для отримання додаткової вартостi та зменшення залежностi вiд сировинного ринку.

2.	Покращення фiнансового стану: 

-	Оптимiзацiя витрат 
через впровадження нових, ефективнiших технологiй та рацiональне використання матерiальних ресурсiв.
-	Розширення ринкiв збуту 
шляхом пошуку нових споживачiв та шляхiв реалiзацiї продукцiї, можливо, через експорт чи укладання довгострокових контрактiв.
-	Залучення iнвестицiй 
шляхом пошуку партнерiв або участi в державних програмах пiдтримки аграрного сектору.

3.	Iстотнi фактори, що можуть вплинути на дiяльнiсть:

-	Природно-клiматичнi умови: 
посуха, заморозки, надмiрнi опади можуть значно вплинути на врожайнiсть та потребують впровадження заходiв страхування та адаптацiї. 
-	Земля та родючiсть грунтiв: 
якiсть земельних ресурсiв є головним фактором, тому важливо вкладати в покращення родючостi грунтiв. 
-	Цiнова полiтика на аграрну продукцiю та ресурси: 
коливання цiн на ринках можуть призвести до зниження рентабельностi або, навпаки, збiльшення прибуткiв. 
-	Державна полiтика: 
змiни у законодавствi, програми пiдтримки, субсидiї та податки суттєво впливають на прибутковiсть галузi. 
-	Доступ до фiнансових ресурсiв та кредитування: 
складнiсть отримання доступних кредитiв може обмежити можливостi для розвитку. 
-	Технологiчнi iнновацiї: 
впровадження нових технологiй може надати конкурентну перевагу. 
-	Воєннi дiї: 
безпекова ситуацiя в Українi є надзвичайно важливим фактором, що впливає на всi аспекти дiяльностi товариства, вiд безпеки персоналу та майна до логiстики та можливостi обробiтку земель.

10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування.

У 2019 р. придбання основних засобiв не проводилося, проте  було проведено вiдчуження активiв на суму - 323 тис. грн.
У 2020 р.  придбання основних засобiв не проводилося, проте  було проведено вiдчуження активiв на суму - 36 тис. грн.
У 2021 р.  придбання основних засобiв не проводилося, проте  було проведено вiдчуження активiв на суму - 78 тис. грн.
У 2022 р. придбання та вiдчуження основних засобiв не проводилося.
У 2023 р. придбання основних засобiв не проводилося, проте  було проведено вiдчуження активiв на суму - 336 000 грн.

11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.
На початок 2023 року на балансi товариства облiковувалися основнi засоби первiсною вартiстю 11679,3 тис. грн. та залишковою вартiстю 684,1  тис. грн. 
На кiнець 2023 року на балансi товариства облiковуються основнi засоби первiсною вартiстю 10816,7 тис. грн. та залишковою вартiстю    335,0 тис.грн.

До складу основних засобiв входить: будинки та споруди, транспортнi засоби, iнвентар, офiсне та комп'ютерне обладнання. 
Всi основнi засоби є виробничого призначення i використовуються для забезпечення поточної дiяльностi Товариства. Iнформацiя щодо запланованих модернiзацiї та придбання основних засобiв або iнших активiв вiдсутня. У звiтному перiодi товариством не проводилося поточного чи капiтального ремонтiв, основнi засоби товариства у заставу не передавались. Укладених угод на придбання у майбутньому основних засобiв  немає.

12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень.

Робота Товариства залежать вiд низки проблем, включно з обмеженнями, пов'язаними з земельними ресурсами, економiчною нестабiльнiстю, законодавчими змiнами, браком впровадження науково-технiчного прогресу та сировинним характером експорту. Нестача якiсних земельних ресурсiв, недостатнє фiнансування, непередбачуванi змiни в аграрному законодавствi, а також залежнiсть вiд природних умов та свiтових цiн на сировину створюють серйознi виклики для вiтчизняних аграрiїв. 
Економiчнi обмеження та залежностi: 
-	Нестабiльнiсть цiн на сировину: 
Аграрнi пiдприємства залежать вiд свiтових цiн на сiльськогосподарську продукцiю, що може призводити до нестабiльностi доходiв.
-	Недостатнє фiнансування: 
Брак доступного фiнансування та iнвестицiй може обмежувати можливостi пiдприємств для модернiзацiї та розвитку.
-	Сировинний характер експорту: 
Переважно сировинний експорт, а не готовi продукти, знижує прибутковiсть та додану вартiсть, створюючи економiчну залежнiсть.

Законодавчi обмеження та невизначенiсть:
-	Змiни в законодавствi: 
Непередбачуванi змiни в аграрному законодавствi, включаючи земельнi, податковi та трудовi норми, створюють невизначенiсть та ускладнюють довгострокове планування. 
-	Обмеження щодо використання земельних ресурсiв: 
Неефективне використання земельних ресурсiв та обмеження, пов'язанi з правами власностi, можуть перешкоджати розвитку ефективного землекористування. 
Природнi та технологiчнi фактори:
-	Якiсть та кiлькiсть земельних ресурсiв: 
Земля є головним засобом виробництва, а її якiсть та родючiсть безпосередньо впливають на результати виробництва. 
-	Недостатнє впровадження науково-технiчного прогресу: 
Низький рiвень впровадження iнновацiй та досягнень науково-технiчного прогресу стримує розвиток пiдприємств i знижує їхню конкурентоспроможнiсть. 
Iншi фактори: 
-	Продовольча безпека: 
Залежнiсть сiльського господарства вiд природних умов та можливiсть впливу на продовольчу безпеку країни є важливим чинником, що вимагає стабiльностi та ефективностi галузi.

Збройна агресiя росii проти України (вставити у 2022 - 2024 роки)
погiршення загальної економiчної ситуацiї в країнi, прямi втрати економiки внаслiдок руйнування виробничих потужностей, втрата людського ресурсу та територiй, введеня у зв'язку з цим на державному рiвнi низки обмежень; форс-мажорнi обставини

13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв).
Укладенi, але ще не виконанi договори (контракти) вiдсутнi.

14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року.

Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу складає 7 осiб. Позаштатних працiвникiв, осiб, якi працюють за сумiсництвом немає. Рiчний фонд оплати працi за 2023 рiк складає 665,2 тис. грн. Кадрова програма емiтента, спрямована на забезпечення рiвня квалiфiкацiї її працiвникiв операцiйним потребам емiтента. Програма заходiв щодо планування та змiцнення кадрової полiтики Товариства включає: набiр висококвалiфiкованих спецiалiстiв на мiсцевому ринку працi. 

15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй.

Товариство не отримувало пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду.
16. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи.

Інформація щодо отриманих особою ліцензій
Вид діяльності	Номер ліцензії	Дата видачі	Орган державної влади, що видав ліцензію	Дата закінчення строку дії ліцензії (за наявності)	
1	2	3	4	5	
Право зберiгання пального (виключно для потреб власного споживання)	14150414202000029	31.01.2020	ГУ ДПС у Кiровоградськiй областi	31.01.2025	

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	684,1	335	0	0	684,1	335	
  будівлі та споруди	526,8	300,7	0	0	526,8	300,7	
  машини та обладнання	154,5	33,7	0	0	154,5	33,7	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	2,8	0,6	0	0	2,8	0,6	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	684,1	335	0	0	684,1	335	
Додаткова інформація	На початок 2023 року на балансi товариства облiковувалися основнi засоби первiсною вартiстю 11679,3 тис. грн. та залишковою вартiстю 684,1 тис. грн. 
На кiнець 2023 року на балансi товариства облiковуються основнi засоби первiсною вартiстю 10816,7 тис. грн. та залишковою вартiстю   335 тис.грн.

ступiнь зносу ОЗ - 83,50% Ступiнь використання ОЗ - 100 % Термiни та умови користування основними засобами: Будiвлi - до 50 рокiв Споруди - 20-25 рокiв Передавальнi пристрої - 20-25 рокiв Машини та обладнання - 15-25 рокiв Транспортнi засоби - 10-20 рокiв Iнструменти, прилади та iнвентар - 8-20 рокiв Багаторiчнi насадження - 10 рокiв Iншi основнi засоби - 12-20 рокiв" Умови користування основними засобами здiйснюються у вiдповiдностi з технiчними параметрами по технiчних паспортах.  сума нарахованого зносу - 10480,4тис.грн	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	74 062,6	76 845,2	
Статутний капітал, тис.грн	1 683,2	1 683,2	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	1 683,2	1 683,2	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	4 400	4 565,42	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	96,37	98,9	
Висновок	При здiйсненнi розрахунку застосовуються методичнi рекомендацiї щодо визначення вартостi чистих активiв акцiонерних товариств, схваленi рiшенням Державної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 17.11.04р. № 485.

Для визначення вартостi чистих активiв складається розрахунок за даними бухгалтерської звiтностi вiдповiдно до Положення (стандарту) бухгалтерського облiку 25 "Спрощена фiнансова звiтнiсть" затвердженим наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 25 лютого 2000 року № 39, зареєстрованим у Мiнiстерствi юстицiї України 15 березня 2000 року за № 161/4382 (у редакцiї наказу Мiнiстерства фiнансiв України вiд 24 сiчня 2011 року № 25) (iз змiнами). Пiд вартiстю чистих активiв акцiонерного товариства (далi - АТ) розумiється величина, яка визначається шляхом вирахування iз суми активiв, прийнятих до розрахунку, суми його зобов'язань, прийнятих до розрахунку. 

Вартiсть чистих активiв Товариства станом на 31 грудня 2021 року становить -77698,4 тис. грн.,  станом на 31.12.2022 року - 76845,2 тис. грн., що бiльше статутного капiталу (скоригованого статутного капiталу).

Станом на 31.12.2023 та 31.12.2022 умова перевищення вартостi чистих активiв над розмiром статутного капiталу Товариством дотримується.

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	26	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	7 441,4	X	X	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	7 467,4	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Озима пшениця	84,5	1475,3	100	82,57	463,6	100	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	на виробництво сХ продукцiї	96,2	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	ДЕРЖАВНА УСТАНОВА АГЕНТСТВО З РОЗВИТКУIНФРАСТРУКТУРИ ФОНДОВОГО РИНКУ УКРАЇНИ	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, м. Київ, вул. Антоновича, 51 оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	 DR/00001/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	+38 (044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на вебвузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденнюекономiчної дiяльностi
62.02 - Консультування з питань iнформатизацiї	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з надання iнформацiйних послуг на ринкукапiталiв.Свiдоцтво про включення до Реєстру осiб, уповноваженихнадавати iнформацiйнi послуги на фондовому ринкуРеєстрацiйний номер DR/00001/APA та DR/00002/APМ	

Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональнийдепозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, м. Київ, вул. Якубенкiвська, 7-г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	Рiшення 2092	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Міжміський код та телефон	38 (044) 363-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на вебвузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть (основний)
18.20 - Тиражування звуко-, вiдеозаписiв i програмногозабезпечення
62.01 - Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	провадженняпрофесiйної дiяльностi на ринках капiталу -клiрингової дiяльностi: клiрингової дiяльностi звизначення зобов'язань	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Акцiя проста бездокументарна iменна	36/14/1/10	1 683 236	1,00	Згiдно Законодавства та статуту:
5.1.	Кожною простою акцiєю Товариства її власнику - акцiонеру надається однакова сукупнiсть прав, включаючи права на:
1. 	участь в управлiннi Товариством;
	отримання дивiдендiв;
	отримання у разi лiквiдацiї Товариства частини його майна або вартостi частини майна;
	отримання iнформацiї про   господарську   дiяльнiсть Товариства;
5. 	придбання, при здiйсненнi Товариством приватного розмiщення акцiй додаткової емiсiї, розмiщуваних Товариством простих акцiй пропорцiйно частцi належних акцiонеру простих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй.
5.2.		Одна проста акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на загальних зборах, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування.
5.3.		Акцiонери - власники простих акцiй Товариства можуть мати й iншi права, передбаченi актами законодавства та Статутом Товариства.
	Заяви для включення цiнних паперiв до бiржового списку Емiтентом не надавались. Обiг цiнних паперiв Емiтента здiйснюється лише на внутрiшньому ринку України. Iншi цiннi папери Товариством не випускались.	Облiк часток в Нацiональнiй депозитарнiй системi України	

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
05.10.2010	36/14/1/10	Миколаївське територiальне управлiння ДКЦПФР	UA1400241105	Акція проста бездокументарна іменна	Бездокументарні ордерні	1	1 683 236	1 683 236	100	
Додаткова інформація	Заяви для включення цiнних паперiв до бiржового списку Емiтентом не надавались. Обiг цiнних паперiв Емiтента здiйснюється лише на внутрiшньому ринку України. Iншi цiннi папери Товариством не випускались.	

III. Фінансова інформація
4. Твердження щодо річної інформації
Твердження щодо рiчної iнформацiї (п.13 ч.3 ст.40); Рiчна фiнансова звiтнiсть, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента а звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими вони стикаються у своїй господарськiй дiяльностi. Посилаючись на основнi фактори дiяльностi Товариства, а саме: -Товариство не здiйснило публiчну пропозицiю акцiй, акцiї не допущенi до торгiв на фондовiй бiржi в частинi включення до бiржового реєстру.  На засiданнi Наглядової ради товариства був розглянутий та затверджений рiчний звiт товариства за 2021 рiк i погоджений для його оприлюднення. 

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Шановнi акцiонери! 20231рiк був роком напруженої i кропiткої роботи в умовах надзвичайної
невизначеностi, а також викликiв пов'язаних iз пандемiєю КОВIД-19. Однак попри всi складнощi Наглядова рада не припиняла роботу та докладала всiх зусиль для забезпечення безперервної дiяльностi Товариства. 

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Шановнi акцiонери! Виконавчий орган придiляв увагу питанням внутрiшньої органiзацiї, монiторингу ринку та оцiнцi можливостей для майбутнього вiдновлення роботи. Наша головна мета у цей складний перiод - забезпечення стабiльностi, прозоростi та вiдповiдностi всiх процесiв законодавчим вимогам. Ми зосередилися на збереженнi потенцiалу пiдприємства, щоб у сприятливих умовах оперативно вiдновити дiяльнiсть i повернутися до реалiзацiї визначених Статутом напрямiв. Дякую за довiру, а також усiм партнерам за пiдтримку та готовнiсть до спiвпрацi у майбутньому. Ми вiримо, що найближчi роки вiдкриють новi можливостi для розвитку Товариства та змiцнення його позицiй на ринку.

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
У зв'язку з неможливiстю прогнозування на найближчий час фiнансових надходжень пiдприємства, окрiм тих, що повнiстю витрачаються на пiдтримку життєдiяльностi пiдприємства, яке-небудь прогнозування та планування на майбутнi перiоди є неможливим.
Стратегiєю подальшої дiяльностi Товариства являється розширення ринку збуту.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
не укладались

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
завдання та полiтику Товариства щодо управлiння фiнансовими ризиками, у тому числi полiтику щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування, вiдсутня

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
схильнiсть Товариства до цiнових ризикiв, кредитного ризику, ризику лiквiдностi та/або ризику грошових потокiв вiдсутня.

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	так	3.1.	Товариство створюється з метою здiйснення пiдприємницької дiяльностi для одержання прибутку в iнтересах акцiонерiв Товариства, максимiзацiї добробуту акцiонерiв у виглядi зростання ринкової вартостi акцiй Товариства, а також отримання акцiонерами дивiдендiв.  
3.2.	Предметом  дiяльностi  Товариства є :
- вирощування зернових i бобових культур, насiння, цукрового буряка, плодiв i ягiд, картоплi, овочевих i баштанних культур та iнших сiльськогосподарських культур;
	
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так	5.	ПРАВА ТА ОБОВ'ЯЗКИ АКЦIОНЕРIВ.
5.1.	Кожною простою акцiєю Товариства її власнику - акцiонеру надається однакова сукупнiсть прав, включаючи права на:
1. 	участь в управлiннi Товариством;
	отримання дивiдендiв;
	отримання у разi лiквiдацiї Товариства частини його майна або вартостi частини майна;
	отримання iнформацiї про   господарську   дiяльнiсть Товариства;
5. 	придбання, при здiйсненнi Товариством приватного розмiщення акцiй додаткової емiсiї, розмiщуваних Товариством простих акцiй пропорцiйно частцi належних акцiонеру простих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй.
5.2.		Одна проста акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на загальних зборах, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування.
5.3.		Акцiонери - власники простих акцiй Товариства можуть мати й iншi права, передбаченi актами законодавства та Статутом Товариства.
5.4.		Товариство не вiдповiдає за зобов'язаннями акцiонерiв. До Товариства та його органiв не можуть застосовуватися будь-якi санкцiї, що обмежують їх права, у разi вчинення акцiонерами протиправних дiй.
5.5.	Акцiонери не вiдповiдають за зобов'язаннями Товариства i несуть ризик збиткiв, пов'язаних з дiяльнiстю Товариства, тiльки в межах належних їм акцiй. До акцiонерiв не можуть застосовуватися будь-якi санкцiї, що обмежують їх права, у разi вчинення протиправних дiй Товариством або iншими акцiонерами.
5.6.	 Акцiонери Товариства володiють переважним правом на придбання акцiй, якi пропонуються їх власником до продажу (вiдчуження будь-яким iншим способом) третiй особi.
	
Права міноритарних акціонерів	так	5.	ПРАВА ТА ОБОВ'ЯЗКИ АКЦIОНЕРIВ.
5.1.	Кожною простою акцiєю Товариства її власнику - акцiонеру надається однакова сукупнiсть прав, включаючи права на:
1. 	участь в управлiннi Товариством;
	отримання дивiдендiв;
	отримання у разi лiквiдацiї Товариства частини його майна або вартостi частини майна;
	отримання iнформацiї про   господарську   дiяльнiсть Товариства;
5. 	придбання, при здiйсненнi Товариством приватного розмiщення акцiй додаткової емiсiї, розмiщуваних Товариством простих акцiй пропорцiйно частцi належних акцiонеру простих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй.
5.2.		Одна проста акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на загальних зборах, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування.
5.3.		Акцiонери - власники простих акцiй Товариства можуть мати й iншi права, передбаченi актами законодавства та Статутом Товариства.
5.4.		Товариство не вiдповiдає за зобов'язаннями акцiонерiв. До Товариства та його органiв не можуть застосовуватися будь-якi санкцiї, що обмежують їх права, у разi вчинення акцiонерами протиправних дiй.
5.5.	Акцiонери не вiдповiдають за зобов'язаннями Товариства i несуть ризик збиткiв, пов'язаних з дiяльнiстю Товариства, тiльки в межах належних їм акцiй. До акцiонерiв не можуть застосовуватися будь-якi санкцiї, що обмежують їх права, у разi вчинення протиправних дiй Товариством або iншими акцiонерами.
5.6.	 Акцiонери Товариства володiють переважним правом на придбання акцiй, якi пропонуються їх власником до продажу (вiдчуження будь-яким iншим способом) третiй особi.
	
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	так	Згiдно законодавству, статуту та внутрiшнiм положенням Товариства.	
Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	так	Згiдно законодавству, статуту та внутрiшнiм положенням Товариства.	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	так	Згiдно законодавству, статуту та внутрiшнiм положенням Товариства.	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	так	Згiдно законодавству, статуту та внутрiшнiм положенням Товариства.	
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	так	Згiдно законодавству, статуту та внутрiшнiм положенням Товариства.	
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	так	Згiдно законодавству, статуту та внутрiшнiм положенням Товариства.	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	так	Згiдно законодавству, статуту та внутрiшнiм положенням Товариства.	
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так	https://nikolaevskoe.pat.ua/	
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	ні	Не передбачено	
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	ні	Не передбачено	
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	так	Згiдно Законодавства	
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами	ні	Не передбачено 	
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію	ні	Не передбачено 	
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами	ні	Не передбачено 	
3. Наглядова рада	
Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у більш ніж 3 інших юридичних особах	так	члени наглдової ради не входть до iнших наглядових рад взагалi	
Особа веде облік відвідування засідань наглядової ради та її комітетів	так	Ведеться облiк вiдвiдувань.Формою роботи Наглядової ради є засiдання. Засiдання Наглядової ради проводяться в мiру  необхiдностi ,  але не рiдше одного разу на мiсяць.
Засiдання Наглядової ради скликаються 
1)  за iнiцiативою голови Наглядової ради або на вимогу члена Наглядової ради.  
	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають і пояснюють обов'язок членів наглядової ради сумлінно виконувати свої функції і дотримуватися принципу лояльності стосовно особи	так	Вiдповiдно Статуту та внутрiшнiм положенням Товариства	
Наглядовій раді та її членам забезпечена можливість доступу до будь-якої інформації, яка необхідна їй для ефективного виконання обов'язків	так	Члени Наглядової ради мають право отримувати будь-яку iнформацiю про фiнансово-господарську дiяльнiсть Товариства, на доступ до будь-яких примiщень Товариства. 
Посадовi особи органiв Товариства забезпечують членам Наглядової ради доступ до iнформацiї в межах, передбачених Законом та Статутом Товариства. 
	
Наглядова рада регулярно оцінює результати діяльності особи та виконавчого органу відповідно до цілей особи	ні	не передбачено 	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають, що наглядова рада не має права втручатися у поточне управління особою, у тому числі у питання, які належать до сфери відповідальності виконавчого органу, крім як у випадках надзвичайних обставин, які визначені належним чином	ні	не передбачено	
Розмір і навички членів наглядової ради відповідають потребам особи, її розміру та ступеню складності її діяльності	так	Згiдно статуту та чинного законодавства України	
Наглядовою радою визначені і регулярно переглядаються кваліфікаційні вимоги до кандидатів у члени наглядової ради	ні	не передбачено	
Відбір та призначення членів наглядової ради відбувається на основі професійних якостей, досягнень і відповідності кандидатів конкретним критеріям, а також з урахуванням необхідності періодичного оновлення складу	так	Згiдно статуту та чинного законодавства України	
В особі наявна формалізована процедура перевірки кандидатів у члени наглядової ради, яка зокрема включає перевірку добропорядності, наявності конфлікту інтересів, компетентності, навичок і досвіду кандидата	ні	не передбачено	
Процедура відбору передбачає можливість залучення зовнішніх радників та/або процес відкритого пошуку	ні	не передбачено	
Наглядова рада розробляє плани наступництва для членів наглядової ради та виконавчого органу	ні	не передбачено	
Наглядовою радою затверджено політику щодо різноманіття складу наглядової ради та виконавчого органу	ні	не передбачено	
Представники однієї зі статей становлять не менше 40 % від складу наглядової ради	ні	представництво не залежить вiд гендерної полiтики	
Незалежні члени наглядової ради становлять не менше половини від її загального складу	ні	не передбачено	
Члени наглядової ради проходять вступний тренінг після їх обрання, який серед іншого покриває:
а) обов'язки, функції і сфери відповідальності членів наглядової ради;
б) незалежність, включаючи незалежність мислення;
в) порядок роботи наглядової ради;
г) питання відповідальності;
ґ) питання стратегії особи;
д) політики особи, включаючи питання етики, конфлікту інтересів та запобігання корупції;
е) питання звітності та систем контролю, включаючи внутрішній та зовнішній аудит;
є) роль комітетів наглядової ради	ні	не передбачено	
Наглядова рада розробляє план навчання, який визначає, з яких питань необхідно пройти додаткове навчання її членам	ні	не передбачео	
Голову наглядової ради обрано серед незалежних членів	ні	Голова призначається загальними зборами	
Голові наглядової ради забезпечено можливість для комунікації з акціонерами, у тому числі мажоритарними	так	Згiдно статуту та внутрiшнiх положень	
Функції голови наглядової ради визначаються у внутрішніх документах особи	так	Згiдно статуту та внутрiшнiх положень	
Створена посада та призначено корпоративного секретаря	ні	посада корпоративного секретаря у 2021 роцi не створена	
1) комітети наглядової ради	
Наглядовою радою створено комітети та затверджені внутрішні документи, які регулюють їх діяльність	ні	не передбачено для приватного акцiонерного товариства	
Комітет з питань аудиту складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання у сфері фінансів, галузевий досвід та досвід з питань бухгалтерського обліку, аудиту, контролю та управлінням ризиками	ні	не передбачено для приватного акцiонерного товариства	
Члени комітету з питань аудиту не входять до складу інших комітетів наглядової ради	ні	не передбачено для приватного акцiонерного товариства	
Комітет з призначень складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання в галузі управління людськими ресурсами і навичками пошуку професіоналів до складу наглядової ради і виконавчого органу		не передбачено для приватного акцiонерного товариства	
Комітет з питань винагороди складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання щодо практик визначення винагороди та заохочення до ефективного виконання обов'язків	ні	не передбачено для приватного акцiонерного товариства	
Більшість комітету з питань ризиків становлять незалежні члени	ні	не передбачено для приватного акцiонерного товариства	
4. Виконавчий орган	
Виконавчий орган розробляє стратегію особи, яка затверджується рішенням Наглядової ради	так	Згiдно чинного законодавства "Про акцiонернi товариства"	
Наглядова рада визначає ключові показники ефективності Виконавчому органу для відстеження прогресу у досягненні цілей особи	ні	Виконавчий орган пiдзвiтний загальним зборам акцiонерiв та Наглядовiй радi	
Виконавчий орган регулярно звітує Наглядовій раді про прогрес у впровадженні стратегії особи 	так	Згiдно чинного законодавства "Про акцiонернi товариства"	
Виконавчий орган інформує голову Наглядової ради про будь-які значні події, які сталися в період між засіданнями Наглядової ради	так	Згiдно чинного законодавства "Про акцiонернi товариства"	
6. Винагорода	
Винагорода членів ради і виконавчого органу визначена на підставі та відповідає ринковим показникам у галузі для такого виду особи	ні	Згiдно з рiшенням рiчних Загальних зборiв акцiонерiв, на яких обрано членiв наглядової ради,  члени Наглядової ради виконують свої обов'язки на безоплатнiй основi. Директор отримує заробiтну плату згiдно штатного розпису. Додаткову винагороду не отримує.  Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
Розмір винагороди для виконавчого органу пов'язаний з результатами діяльності особи	ні	Директор отримує заробiтну плату згiдно штатного розпису. Додаткову винагороду не отримує. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
Винагорода членів ради (невиконавчих директорів) є фіксованою та не залежить від досягнення особою фінансових показників	ні	Члени ради не отримують винагороди. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
7. Розкриття інформації і прозорість	
В особі затверджена та оприлюднена політика щодо розкриття інформації, яка визначає інформацію, що її повинна розкривати особа	ні	Полiтика щодо розкриття iнформацiї вiдсутня. Товариство визначає iнформацiю, яка розкривається та оприлюднюється згiдно iз чинним законодавством. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) здійснює нагляд за виконавчим органом (виконавчими директорами ради директорів) у підготовці фінансових звітів і забезпечуєскладання фінансових звітів особи відповідно до чинного законодавства та міжнародних стандартів фінансової звітності	так	наглядова рада затверджує рiчну iнформацiю емiтента, в тому числi рiчну фiнансову звiтнiсть згiдно вимог чинного законодавства. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi. 	
Адреса вебсайту особи містить окремий розділ, присвячений виключно питанням корпоративного управління	так	Веб-сайт товариства мiстить окремий роздiл, присвячений вийключно питанням корпоративного управлiння: https://nikolaevskoe.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv	
8. Система контролю і стандарти етики	
В особі створена система внутрішнього контролю, яка відповідає моделі концепції "трьох ліній захисту"	ні	Функцiї управлiння ризиками в Товариствi виконує управлiнський персонал.В зв'язку з непередбачуванiстю та неефективнiстю фiнансового ринку України, загальна програма управлiнського персоналу щодо управлiння фiнансовими ризиками зосереджена i спрямована на мiнiмiзацiю їх потенцiйного негативного впливу на фiнансовий стан Товариства.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) має механізми внутрішнього контролю особи, маючи змогу залучити внутрішнього аудитора та зовнішнього аудитора	ні	Наглядова рада Товариства має змогу залучити тiльки зовнiшнього аудитора. Пiдроздiл внутрiшнього аудиту (внутрiшнiй аудитор) в Товариствi не створено. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
Функція комплаєнс та ризик-менеджменту підзвітна раді (невиконавчим директорам ради директорів)	ні	Функцiї комплаєнс та ризик-менеджменту виконує Директор. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
В особі затверджено політику з питань управління ризиками	ні	Положення про "Систему управлiння ризиками емiтента" в Товариствi немає, оскiльки його обов'язкова наявнiсть не передбачена чинним законодавством. 	
В особі затверджено декларацію схильності до ризиків	ні	Декларацiя схильностi до ризикiв в Товариствi не затверджувалася. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) розглядає звіт щодо управління ризиками	ні	Декларацiя схильностi до ризикiв в Товариствi не затверджувалася. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi	
В особі затверджено та оприлюднено кодекс етики	ні	Кодекс етики в Товариствi не затверджувався. Посадовi особи органiв Товариства керуються Статутом Товариства та загальними моральними принципами, нормами i правилами поведiнки. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
В особі забезпечено можливість анонімно і безпечно повідомляти про неправомірну чи неетичну поведінку	ні	Процедура анонiмного повiдомлення про неправомiрну поведiнку не формалiзована внутрiшнiми документами Товариства, але Товариство сприяє безпечному повiдомленню будь-якої особи про неправомiрну та/або неетичну поведiнку та вживає заходiв щодо запобiгання неправомiрної та/або неетичної поведiнки посадових осiб Товариства. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо запобігання корупції	ні	Окремого документу про полiтику щодо запобiгання корупцiї не затверджено, але Товариство здiйснює свою дiяльнiсть iз дотриманням вимог антикорупцiйного законодавства. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо конфлікту інтересів, яка покриває такі питання:
a) конфлікту інтересів, запобігання і управління конфліктом інтересів;
б) правочинів із заінтересованістю;
в) інсайдерської торгівлі; та
г) зловживання службовим становищем	ні	Окремого документу, який регулює полiтику конфлiкту iнтересiв, в Товариствi немає. Запобiгання виникненню конфлiкту iнтересiв здiйснюється на пiдставi Статуту Товариства та чинного законодавства. 	
9. Оцінка корпоративного управління	
В особі формалізована процедура щорічної самооцінки членів ради	ні	Емiтент не має практики корпоративного управлiння, застосованої понад визначенi законодавством вимоги. Щорiчна самооцiнка членами Наглядової ради не проводиться. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
За результатами щорічної самооцінки членів ради розробляється план дій для підвищення ефективності роботи членів ради та практик корпоративного управління	ні	Емiтент не має практики корпоративного управлiння, застосованої понад визначенi законодавством вимоги. Щорiчна самооцiнка членами Наглядової ради не проводиться. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	
Кожні три роки проводиться комплексна оцінка системи корпоративного управління із залученням незалежного зовнішнього експерта	ні	Емiтент не має практики корпоративного управлiння, застосованої понад визначенi законодавством вимоги. Щорiчна самооцiнка членами Наглядової ради не проводиться. Вiдхилення понад визначенi законодавством вимоги вiдсутнi.	

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	12	
з них очних:	12	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	-	захист iнтересiв акцiонерiв Товариства;
-	забезпечення ефективного здiйснення керiвництва поточною дiяльнiстю Товариства; 
-	скликання та проведення загальних зборiв акцiонерiв Товариства з метою приведення дiяльностi Товариства у вiдповiднiсть до чинного законодавства України та прийняття вiдповiдних рiшень з питань обов'язкових для розгляду на загальних зборах. 

Звіт ради
ЗВIТ НАГЛЯДОВОЇ РАДИ
Приватного акцiонерного товариства "Миколаївське"
за 2023 рiк 
У 2023 роцi Наглядова Рада Приватного акцiонерного товариства "Миколаївське" (далi по тексту - Товариство) виконувала всi свої обов'язки, як визначено законодавством України, Статутом Товариства та Положенням про Наглядову раду Товариства. 
Наглядова Рада здiйснювала нагляд за законнiстю та ефективнiстю керiвництва Товариства на своїх засiданнях, а також на пiдставi звiтiв керiвного складу Товариства. 
Наглядовою Радою регулярно проводилися засiдання, на яких були прийнятi рiшення щодо дiяльностi Товариства. За перiод 2023 року було проведено 12 засiдань. 
На засiдання Наглядової ради запрошувались та були присутнiми директор Товариства, головний бухгалтер та письмовi звiти iнших посадових осiб.
Протягом звiтного року Наглядовою радою розглядались наступнi питання: 
-	Щоквартально приймалися звiти Директора Товариства Овчарука Володимира Петровича i головного бухгалтера, про виконану роботу i звiти про фiнансовi результати за вiдповiднi перiоди; 
-	Приймалися звiти головного агронома Афанасьєва Олександра Олександровича i головного iнженера Мельниченко Олега Вiкторовича, в яких розглядалися виробничi питання. 
Всi засiдання Наглядової ради оформленi вiдповiдним Протоколами. 
Таким чином, протягом 2023 року Наглядовою радою Товариства вживались заходи направленi на : 
-	захист iнтересiв акцiонерiв Товариства;
-	забезпечення ефективного здiйснення керiвництва поточною дiяльнiстю Товариства; 
-	скликання та проведення загальних зборiв акцiонерiв Товариства з метою приведення дiяльностi Товариства у вiдповiднiсть до чинного законодавства України та прийняття вiдповiдних рiшень з питань обов'язкових для розгляду на загальних зборах. 

Голова Наглядової Ради ________________  

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Овчарук Володимир Петрович 07.05.2020 до перепризначенняОвчарук Володимир Петрович з 07.05.2020 року до переобрання	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	10.5. Директор Товариства на вимогу органiв та посадових осiб Товариства зобов'язаний надати їм можливiсть ознайомитися з iнформацiєю про дiяльнiсть Товариства в межах, встановлених законом, Статутом та внутрiшнiми положеннями Товариства. 
Особи, якi при цьому отримали доступ до iнформацiї з обмеженим доступом, несуть вiдповiдальнiсть за її неправомiрне використання.
10.6. Директорректор Товариства обирається затверджується та вiдкликається Наглядовою радою. 
10.7. Директор Товариства пiд час виконання своїх обов?язкiв має  право:
1) без довiреностi дiяти вiд iменi Товариства, в тому числi представляти iнтереси Товариства у всiх пiдприємствах, установах, органiзацiях та вчиняти вiд iменi Товариства юридичнi дiї в межах компетенцiї, визначеної цим Статутом та Положенням;
2) розпоряджатися коштами та майном Товариства у вiдповiдностi до Статуту, рiшень Зборiв, Наглядової ради, та чинного законодавства України;
3) приймати рiшення про укладення правочинiв на суму, що не перевищує 10% вартостi активiв за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi Товариства;
4) вiдкривати рахунки у банкiвських установах;
5) пiдписувати договори, довiреностi та iншi документи вiд iменi Товариства, рiшення про укладення (видачу) яких прийнято уповноваженим органом Товариства в межах його компетенцiї вiдповiдно до цього Статуту;
6) наймати та звiльняти працiвникiв Товариства, вживати до них заходи заохочення та накладати стягнення вiдповiдно до чинного законодавства України, Статуту та внутрiшнiх документiв Товариства;
7) в межах своєї компетенцiї видавати накази i давати вказiвки, обов'язковi для виконання всiма працiвниками Товариства;
8) пiдписувати вiд iменi Товариства колективний договiр, змiни та доповнення до нього;
9) при здiйсненнi статутної дiяльностi забезпечувати дотримання адмiнiстративно - господарського та податкового законодавства;
10) приймати рiшення про пред'явлення в судах вiд iменi Товариства претензiй i судових позовiв, здiйснювати iншi юридичнi дiї;
11) здiйснювати iншi функцiї, якi необхiднi для забезпечення дiяльностi Товариства, згiдно з чинним законодавством та внутрiшнiми документами Товариства;
12) розробляти та подавати на затвердження Наглядовiй радi рiчнi звiти Товариства;
13) розробка та подання на затвердження Наглядовiй радi органiзацiйної структури Товариства;
	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді	вiдсутнiй	
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника		
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника		
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
ЗВIТ ДИРЕКТОРА
Приватного акцiонерного товариства "Миколаївське"
За пiдсумками роботи ПРАТ "Миколаївське" у 2023 р. збиток пiдприємства становив 2,8 млн. грн., в порiвнянi з 2022 р. це на 175% бiльше. Така ситуацiя пояснюється тим, що з 24 лютого 2022 року на територiї України ведуться активнi бойовi дiї, в наслiдок чого, несприятливi економiчнi умови в країнi прямо вплинула на економiку нашого пiдприємства.
Значно нижча цiна на сiльськогосподарську продукцiю, дорога логiстика i збiльшена собiвартiсть продукцiї, були основними факторами збитковостi пiдприємства у 2023 р.

Порiвняльна характеристика цiн на продукцiю:
Культури	Цiна 2021 р.,
тис. грн	Цiна 2022 р.,
тис. грн	Цiна 2023 р.,
тис. грн	Рiзниця 2023р до 2022 р, тис грн
Пшениця	7,7	6,5	5,6	-0,9

Собiвартiсть виробленої продукцiї
Культури	2021 р.,
тис. грн	       2022 р.,
тис. грн	 2023 р.,
тис. грн	Рiзниця 2023р до 2022 р, тис грн
Пшениця	5,2	7,6	17,5	+9,9

На збiльшення собiвартостi виробленої продукцiї значно вплинула вартiсть засобiв захисту рослин i добрив, рiст цiн на енергоносiї, запчастини та вартiсть послуг. 
Проте, не дивлячись на складну ситуацiю в країнi, ми все ж таки, продовжуємо працювати i розвивати пiдприємство.
На кiнець звiтного 2023 року:
-	виробничих  запасiв - 664,4 тис. грн.;
-	дебiторська заборгованiсть - 551,6 тис. грн.;
-	кредиторська заборгованiсть - 192,6 тис. грн.;

Рiк був тяжким, проте, наш об'єднаний колектив, працював злагоджено не лише на розвиток пiдприємства, але i на перемогу нашої держави. В бюджет країни в повному обсязi i вчасно сплачувалися податковi вiдрахування. 

Директор ПРАТ "Миколаївське"	В.П. Овчарук

2) звіт про сталий розвиток
1	Оцінка діяльності щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності за звітний період:	
	Сучасний перiод економiки України характеризується не тiльки певними проблемами в економiчнiй сферi, а й глобальною кризою в екологiї. Кiлькiсть шкiдливих викидiв у результатi виробничо-господарської дiяльностi промислових пiдприємств уже перевищує допустимi норми в 3-7 разiв i продовжує зростати. Екологiчний стан України потребує вирiшення еколого-економiчних проблем вiтчизняних пiдприємств, проведення ефективної полiтики в сферi забезпечення екологiчної безпеки, основи якої започаткованi в Конституцiї України, де визначено прiоритет екологiї i державної пiдтримки заходiв щодо охорони довкiлля. Успiшна реалiзацiя екополiтики значною мiрою залежить вiд можливостi забезпечення екологiчної безпеки при здiйсненнi виробничої дiяльностi пiдприємств, котру необхiдно розглядати у взаємодiї екологiї i економiки, тому що серед антропотехногенних факторiв виникнення несприятливих екологiчних ситуацiй особливе мiсце посiдає сфера виробництва. Товариство послiдовного реалiзує процес екологiчної безпеки, переходу виробничої дiяльностi Товариства на позицiї екологiчного iмператива, тобто здiйснення виробничого процесу на екологiчно орiєнтованiй основi. При здiйсненнi екологiзацiї виробництва Товариство здiйснює превентивнi заходи, якi дозволяють запобiгати забрудненню довкiлля за умови включення екологiчних прiоритетiв до цiлей економiчної дiяльностi пiдприємств. Цiльовою зазначеного процесу є мiнiмiзацiя негативного впливу дiяльностi пiдприємства на довкiлля без зменшення величини прибутку при дотриманнi чинних екологiчних норм у процесi виробництва. Пiсля проведення екологiчного огляду Товариство вирiшило здiйснювати наступнi заходи: - зменшення обсягiв водоспоживання, - зменшення обсягiв споживання енергiї, - повiдомлення постачальникiв та наших споживачiв про природоохоронну дiяльнiсть, - iнформування працiвникiв Товариства про природоохоронну дiяльнiсть.	
2	Основні ризики і виклики щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, плани щодо їх вирішення, а також їх вплив на досягнення стратегічних цілей:	
	1. Перелік ризиків щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які мають вплив на особу:	Основнi ризики для довкiлля  включають забруднення повiтря, води та грунтiв, спричинене промисловiстю, енергетикою та сiльським господарством, а також проблеми з вiдходами, втрату бiорiзноманiття, деградацiю земель та змiни клiмату. Техногеннi аварiї на промислових та добувних об'єктах, зокрема, становлять серйозну загрозу через ризик потрапляння небезпечних речовин у довкiлля та загрози для здоров'я людей. 	
	2. Заходи, які планується здійснити / здійснюються для мінімізації/усунення кожного із ризиків:	Товариство зобов'язується дотримуватися норм екологiчного законодавства України, застосовувати заходи iз захисту довкiлля та гарантує екологiчну безпеку товарiв та послуг, що будуть надаватися.	
3	Основні положення політики з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності:	
	Перелік політик з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності та опис питань, які такі політики покликані вирішити:	Необхiднiсть контролю за внесенням добрив, використанням пестицидiв, а також розвиток органiчного сiльського господарства. 
Сортування смiття, використання багаторазових торбинок замiсть одноразових, уникнення перевиробництва. 
Використання енергозберiгаючих ламп, вимикання електроприладiв, встановлення водолiчильникiв,  замiна неекономiчної технiки. 
	
4	Перелік питань та прийнятих рішень щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які розглядались радою та виконавчим органом:	
	1. Перелік питань, які розглядались виконавчим органом та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Необхiднiсть контролю за внесенням добрив, використанням пестицидiв, а також розвиток органiчного сiльського господарства. 	
	2. Перелік питань, які розглядались радою та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Необхiднiсть контролю за внесенням добрив, використанням пестицидiв, а також розвиток органiчного сiльського господарства. 	
5	Перелік ключових стейкхолдерів, на яких має вплив діяльність особи із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	1) Акцiонери: Очiкування дивiдендiв вiд Товариства, збiльшення вартостi акцiй. 2) Менеджмент: Мають безпосереднiй iнтерес у розвитку та успiшнiй дiяльностi Товариства, адже це i їх особисто професiональний та фiнансовий рiст. 3) Працiвники: Можливiсть отримувати заробiтну плату - фiнансова стабiльнiсть, в перспективi - кар'єрний рiст. 4) Партнери: Якiснi послуги, стабiльнiсть цiн на послуги, iнновацiйнi продукти.	
6	Перелік стейкхолдерів, які мають вплив на досягнення особою стратегічних цілей із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	Акцiонери, якi володiють 5 i бiльше вiдсоткiв.	
7	Основні положення політики щодо взаємодії зі стейкхолдерами, у тому числі акціонерами/учасниками:	
	Згiдно законодавства про охорону навколишнього середовища та довкiлля.	

Фінансова звітність
малого підприємництва
КОДИ	
Дата (рік, місяць, число)	2024.01.01	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Миколаївське"	за ЄДРПОУ	00854920	
Територія	 	за КАТОТТГ		
Організаційно-правова форма господарювання	Приватне акціонерне товариство	за КОПФГ	111	
Вид економічної діяльності	 	за КВЕД		
Середня кількість працівників, осіб: 7
Одиниця виміру: тис.грн. з одним десятковим знаком
Адреса, телефон: 25006, Кіровоградська обл., м. Кропивницький, вулиця Шевченка, будинок 6/2, +380507260484

1. Баланс
на 31.12.2023 p.
Форма №1-м
Код за ДКУД	1801006	
Актив	Код рядка	На початок звітного року	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	0,3	0	
    Первісна вартість	1001	1,4	1,4	
    Накопичена амортизація	1002	(1,1)	(1,4)	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	0	0	
Основні засоби	1010	684,1	335	
    первісна вартість	1011	11678	10815,4	
    знос	1012	(10993,9)	(10480,4)	
Довгострокові біологічні активи 	1020	0	0	
Довгострокові фінансові інвестиції	1030	5384,7	5384,7	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	6069,1	5719,7	
II. Оборотні активи				
Запаси:	1100	1412,5	664,4	
    у тому числі готова продукція	1103	0	0	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Дебіторська заборгованість за товари, роботи, послуги	1125	1644,7	551,6	
Дебіторська заборгованість за розрахунками з бюджетом	1135	336,9	210,7	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	78408,4	74371	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	50,1	34,2	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0,9	
Інші оборотні активи	1190	1,9	6,6	
Усього за розділом II	1195	81854,5	75839,4	
III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	87923,6	81559,1	

Пасив	Код рядка	На початок звітного року	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	1683,2	1683,2	
Додатковий капітал	1410	1835,5	1835,5	
Резервний капітал	1415	0	0	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	73326,5	70543,9	
Неоплачений капітал	1425	(0)	(0)	
Усього за розділом I	1495	76845,2	74062,6	
II. Довгострокові зобов`язання, цільове фінансування та забезпечення	1595	46	29,1	
III. Поточні зобов'язання				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за: довгостроковими зобов'язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	400,4	192,6	
    розрахунками з бюджетом	1620	1,9	7,6	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	0	0	
    розрахунками зі страхування	1625	1,6	1,3	
    розрахунками з оплати праці	1630	50,6	26	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	295,9	
Інші поточні зобов'язання	1690	10577,9	6944	
Усього за розділом III	1695	11032,4	7467,4	
IV. Зобов'язання, пов'язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Баланс	1900	87923,6	81559,1	

2. Звіт про фінансові результати
за 2023 рік
Форма №2-м
Код за ДКУД	1801007	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	558,7	1782,1	
Інші операційні доходи	2120	280,2	2,3	
Інші доходи	2240	33	29,5	
Разом доходи (2000 + 2120 + 2240)	2280	871,9	1813,9	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	(1532)	(1994,2)	
Інші операційні витрати	2180	(1904,8)	(810,8)	
Інші витрати	2270	(217,7)	(19,1)	
Разом витрати (2050 + 2180 + 2270)	2285	(3654,5)	(2824,1)	
Фінансовий результат до оподаткування (2280 - 2285)	2290	-2782,6	-1010,2	
Податок на прибуток	2300	(0)	(0)	
Чистий прибуток (збиток) (2290 - 2300)	2350	-2782,6	-1010,2	

Керівник				Овчарук Володимир Петрович

Головний бухгалтер			Ткаченко Валентина Миколаївна